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Deltog 

Formand: Trine Mortensen Akacievænget 8 
Næstformand: Jens Rasmussen Akacievænget 7 

Sekretær: Karl Jessing Bavnevejen 1C. 
Ordinært medlem: Axel Jørgensen Nøddekrogen 9. 
1. Suppleant: Peter Thorm Urtehaven 19. 
2. Suppleant: Helen Lund Nøddekrogen 14. 
 
Via TEAMS 

Kasser: Kimmie Fasberg Bavnevejen 11. 
 
Dagsorden: 

1. Velkommen og hvem er vi. 

 
2. Forslag til mødeplan for 2024-2025 – alle møder i Hald.  

Følgende mødeplan (inkl. dato for GF25) blev aftalt: 

29. september samt arbejdsdag 
17. november 
2. marts  
13. april 
4. maj langt møde med indkommende forslag og forberedelse af GF25 
Maj Evt. ekstramøde 
15. juni GF25 dato kl. 10-12 
 

3. Årsplan for bestyrelsens arbejde. 

Opsamling af opgaver fra GF24 samt evaluering af GF24. 
GF24 gav ikke nye opgaver.  
Lokalet var ikke helt egnet til GF og vi forsøger at få Hundested kro 
Trine booker Hundested kro 
 

Opsamling på igangsatte opgaver. 
Administrative opgaver: Hjemmesideopdatering, kartotek, kontakt til nye medlemmer. 
Trine har disse opgaver. 

 
Fremadrettede opgaver:  
Vejene 
Der repareres veje en gang om året:  
2024 Axel, Peter og Jens har opgaven der er igangsat  
2025 Axel, Peter og Jens har opgaven inden GF25 

 
Fællesgrunden 
Græsslåning: Hele grunden 1 gang om året, Stierne, langs skellet samt cykelstativ slås ca. 4 gange om året.  
Helen har kontakt til Jørgen.  
Arbejdsdag 29. september: Trine 

Trappen: Vi undersøger om Rosendahl tømmermester kan søge om en zikzak-trappe samt pris på dette.  
Axel har denne opgave,  

 
Hvornår skal der ske opdateringer og overblik i forhold til revisorerne og økonomi?  
Kimmie kontakter revisorerne for at lave konkrete aftaler.  
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4. Budgetgennemgang. Herunder hvor mange medlemmer har foreningen /Kimmie.  

(Vedhæftet kontooversigt for de sidste 3 måneder).  
 
Foreningen har 122 betalende medlemmer. 
Vi ønsker at foreningen får en eller anden slags hævekort: Kimmie undersøger dette.  
 

5. Bomb og veje – hvor er vi i processen? /Axel. 

Bomb kommer i uge 35 og samtidig repareres vejene 50 kvm. Huller ved Fåretoften er repareret med ny asfalt.  
 
Axel har spurgt om overkørslen Bavnevejen/Nøddebovejen og kommunen har i en mail dateret den 17. oktober 2023 svaret, 
at Skellet har vedligeholdelsespligten. Der er løse sten mv. og dette skal repareres. 
 Trine spørger de andre formænd om de har fået samme svar fra kommunen vedrørende overkørslerne ved Kirkebondevej og 
Strandgårdsvej.  

 

Vand på vejene 
Det er den enkelte grundejer der er forpligtet til at vedligeholde sin vej, kommunen har intet med vores veje at gøre. I Skellet 
har vi en beslutning om at bestyrelsen sørger for at udbedre de mest nødvendige huller i vejene.  
Nogle steder har grundejerne store træer med rødder ud i vejen, her kan foreningen ikke gøre noget før grundejeren har 
fældet sit/sine træer.  
Bestyrelsen kan pt. ikke se hvad foreningen kan gøre for at afhjælpe problemet.  
Trine taget punktet med til møde med de andre formænd.  
 

6. Opdateringer fra diverse møder og udvalg. 
Pt. har der ikke været afholdt møder der skal refereres fra.  

 
7. Evt. 

Intet at referere. 
 

8. Punkter til næste møde 

Lokalplan: Hidtil har Skellet ikke deltaget i en ansøgning til kommunen om at få udarbejdet en lokalplan for området. Trine 
kontakter de andre foreninger for at få en opdatering.  

 
 
 
Referenter: Trine Mortensen og Karl Jessing 

 


